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В магистрской диссертации были рассмотрены предложения и 
практические рекомендации по улучшению использования оборотных средств 
на основе анализа процессов реализации теорий роли Китая в экономике 
Узбекистана. В этой работе были сделаны следующие результаты 
исследований: оценка степени использования оборотного капитала, факторов, 
влияющих на оборотный капитал, и оценка их тенденции, обосновывая 
необходимость повышения эффективности использования опционов в роли 
экономики Китай в экономику Узбекистана в результате снижения издержек 
производства и благотворного использования трудовых ресурсов экономики в 
целом.

In the dissertation it has been researched proposals and practical 
recommendations for improving the use of current assets based on the analysis of the 
processes of implementation of theories of the role of China in Uzbekistan’s 
economy. In this work, the following research results has been done: an assessment 
of the degree of use of working capital, the factors affecting working capital and 
assessing their tendency, justifying the need to increase efficiency in the use of 
options in the role of economy of China to Uzbekistan’s economy as a result of 
lower production costs and beneficial use of labor resources of the economy as a 
whole
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